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Renovatie afgerond 
Vanaf 1 juli was ons zwembad voor drie weken dicht vanwege het groot 
onderhoud. Exclusief voor Zwem-Zwam vertellen medewerkers George 
Morssink en Pierre van der Nat wat er achter de schermen is gebeurd. 
George werkte tot vorig jaar op andere accommodaties van Sportfondsen 
Voorschoten BV en draagt nu zorg voor de administratie en verhuur. 
Pierre is sinds augustus 2010 het hoofd van de technische dienst en zorgt 
ervoor dat het zwembad voldoet aan de technische en wettelijke eisen. "Ik 
heb het hier erg naar mijn zin. Ik zorg er ook voor dat Het Wedde zijn 
keurmerk: veilig en schoon blijft behouden. In oktober is er weer een 
keuring. Dan wordt ondermeer de schoonmaak, legionella-wetgeving, het 
toezichtsplan en de EHBO onder de loep genomen."  
In twee weken is er onderwaterverlichting aangelegd en het voegwerk op 
de vloer aangepakt. De laatste week was nodig om de baden weer te 
vullen en het water op de juiste waarde te krijgen. Hoewel Pierre en het 
aannemersbedrijf uit Apeldoorn dagen draaiden van twaalf uur, was er 
helaas geen tijd  meer om de  (al meer dan een jaar)  defecte temperatuur-                    George en Pierre in het lege bad 
aflezer te repareren. George: "Maar het zwembad is nu weer tiptop in orde voor de vele verenigingen die ervan gebruik maken. 
Er is hier een duikvereniging, er is synchroonzwemmen, zwangerschapszwemmen en ook de brandweer oefent hier. En niet te 
vergeten: de Braeckzwemmers. Die komen hier al meer dan 5 jaar. De doelgroep waarvan ons zwembad het echt moet hebben 
is de jeugd tot 12 jaar en de ouderen." Pierre vult aan: "Wij barsten van de ideeën om dit zwembad beter te laten functioneren, 
maar de gemeente heeft altijd het laatste woord."  
 

Vakantieperiode: drankje op terras, groen water en aquajoggen 
Vanwege de sluiting tijdens de renovatie was de vakantieperiode ingekort tot drie weken. Wij zwommen van 19:30 tot 21:00 uur. 
Op 27 juli waren Peter, Ruud en Michaël in het water te vinden. Badmeester Ron gaf uitgebreide instructie aan Michaël over de 
juiste ademhalingstechniek om zijn score van 42 seconden te kunnen verbeteren. Vlak voor het einde stond Joeri ineens in de 
hal. Wegens omstandigheden had hij het vroege zwemuur niet kunnen halen, maar hij bood ons een drankje aan op het terras 
van de bar-bistro. 
Op 3 augustus bleek het water groen, omdat er 's ochtends 2 jerrycans natronloog in het water waren gegoten in plaats van 1. 
Het loog reageerde met het chloor en maakte het water ondoorzichtig. Volgens badmeester Ron was het niet schadelijk en de 
pH-waarde was (zoals gewoonlijk) 7,1. Michaël was zo geïnteresseerd dat hij veel vragen aan Ron stelde en daarna ook nog 
met scheikundige Joeri deze materie hangend aan de zwembadrand moest bespreken, waardoor van het banen zwemmen 
helaas weinig terecht kwam. 
Een week later had Ruud een meetlint meegenomen en ontdekte dat de vermelde waterdiepte bij de beweegbare vloer niet 
klopte. Op de display stond 1.40 meter, maar in werkelijkheid is de diepte 1.32 meter. Rob heeft nu ook een 50-badenkaart 
aangeschaft. Peter had Alice meegenomen en op uitnodiging van badmeester Ron deed Rob een uur lang intensief mee aan het 
aquajoggen. Dat viel hem vies tegen, maar hij beweerde naderhand toch geen spierpijn te hebben gehad. 
 

Vertrek van badmeester Ron komt hard aan 
Woensdag 17 augustus was de start van het nieuwe zwemseizoen en het was gelijk erg vol in het 
bad, want alle 6 Braeckzwemmers plus Alice waren aanwezig. Twee dagen later kreeg Ruud ineens 
een e-mail van Ron dat het die vrijdag zijn laatste werkdag was. Hij ging terug naar zijn oude vak 
elektrotechniek. Na het vertrek van Pieter is nu dus ook Ron verdwenen. Erg jammer voor ons, want 
hoe kan Michaël nou zijn baanrecord van 42 seconden verbeteren? En wie bedient straks de 
automatische zwembad-stofzuiger? Maar er is één voordeel: je kan nu in het kikkerbad weer rustig 
onder de turbo lopen zonder bang te zijn dat Ron hem ineens aan zet! 
 
Een week later, 24 augustus, vertelde Gydo dat hij eind september definitief naar de donderdagavond 
zal verhuizen. Het nieuwe schaatsseizoen gaat namelijk weer beginnen. Hij wil echter niet in alle stilte 
vertrekken zoals Ron. Daarom zal hij op ons zijn laatste woensdagavond trakteren op koffie. Er zullen 
nieuwe badmeesters voor de woensdag komen, die door Gydo worden ingewerkt.  
 

 

Verkiezing zwembad van het jaar 2011 
Vanaf 15 augustus is het weer mogelijk om te stemmen op je favoriete zwembad. Ook Sportfondsenbad Het Wedde doet mee 
aan deze jaarlijkse verkiezing. Bij het uitbrengen van je stem wordt een beoordeling gevraagd voor vier criteria: prijs/kwaliteit, 
klantvriendelijkheid, hygiëne en sfeer/ambiance. Stemmen kan nog tot 29 oktober. In november wordt de winnaar bekend 
gemaakt. Ga naar  http://ikzwem.nl/verkiezing  en breng je stem uit! 


